
Dubbeldam is weer trots op het Damplein

Vanaf zijn balkon boven de winkels tuurt bewoner Ger Husen over het Damplein in de 
Dordtse wijk (en voormalig zelfstandig dorp) Dubbeldam. De oud-schooldirecteur van de 
John F. Kennedyschool, oud-voorzitter van DFC en oud-raadslid voor Beter Voor Dordt 
woont hier al sinds mensenheugenis en zag het winkelgebied in de loop der jaren 
verloederen. 
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Ger Husen woont een groot deel van zijn leven boven de winkels aan het Damplein. 

„Die facelift was nodig en het is een stuk beter geworden, ook al was het de laatste tijd een 
zooitje door de werkzaamheden’’, concludeert hij na een rondblik. „Die parkeerplaats 
bijvoorbeeld, joh. De wortels zorgden ervoor dat voorheen alles schots en scheef lag. Hoe 
vaak ik hier niet de ambulance heb zien komen om iemand op te halen die daardoor gevallen
was...’’

Husen is één van de 150 genodigden die gisteravond ook de officiële opening van het plein 
mogen bijwonen. Dat gebeurt door wethouder Rinette Reynvaan in bijzijn van onder andere 
bewoners van het plein en directe omgeving en winkeliers, waarbij tevens het speciaal 
ontwikkelde logo van het Damplein wordt onthuld.

Voorzitter Floris Klink van de werkgroep Het Nieuwe Damplein is deze vrijdagavond even-
eens van de partij om de kers op de taart mee te maken. Samen met elf andere leden van de 
groep borduurden ze sinds september 2016 voort op bedenksels van een eerdere 
werkgroep.


